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Π Ρ Ο Σ Κ Λ Η Σ Η  
 

Καλείστε σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν με αυτές 

του άρθρου 6 του ν.5056/2023,και του του άρθρου 67Α του ν.3852/2010 να συμμετέχετε την Πέμπτη 

24 Οκτωβρίου 2024 και ώρα 19:00 στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Καταστήματος 

Κόνιτσας, σε ειδική δια ζώσης συνεδρίαση Λογοδοσίας της Δημοτικής αρχής, για συζήτηση του 

παρακάτω θέματος. 

Ο κ. Σδούκος Δημήτριος επικεφαλής της Λαϊκής Συσπείρωσης Κόνιτσας απέστειλε στο 

προεδρείο του Δημοτικού Συμβουλίου την παρακάτω επιστολή: 

Κύριε πρόεδρε.  

Είναι σε γνώση σας, η παράνομη (κατά την άποψη της Λαϊκής Συσπείρωσης) διάνοιξη δρόμου στην 

κορυφή του Γράμμου, εντός της προστατευόμενης περιοχής του Δικτύου Νατουρα 2000. 

Πρόκειται για ένα θέμα, που έλαβε πανελλαδική διάσταση και μέχρι στιγμής, ο ιδιοκτήτης της 

περιοχής, που είναι ο Δήμος Κόνιτσας δεν έχει πάρει θέση. 

Έχουν υπάρξει και συνεχίζουν να υπάρχουν δημοσιεύματα και από πανελλαδικής εμβέλειας μέσα, 

που μέσα από τα ρεπορτάζ, τις φωτογραφίες, τα βίντεο, προκύπτει πως υπάρχει καταφανέστατη 

παρανομία. 

Υπάρχει ταυτόχρονα και παραπληροφόρηση σχετικά με το ποιος, για πιο λόγο και ποιος αιτήθηκε το 

συγκεκριμένο έργο. 

Μια πως το αιτήθηκε ο στρατός και η αστυνομία, μια πως γίνεται για την προστασία των κοπαδιών, 

μια για την προστασία της πριμουλας (το λουλούδι του Δαρβίνου) κλπ.  

Ένα είναι σίγουρο.... 

Ο Δήμος Κόνιτσας, ως ιδιοκτήτης του χώρου, δεν ρωτήθηκε. 



 

Επειδή λοιπόν υπάρχει κίνδυνος η διάνοιξη να ολοκληρωθεί, θεωρώ σκόπιμη την έκτακτη σύγκληση 

του Δημοτικού Συμβουλίου ώστε να συζητήσει και αποφασίσει για το θέμα. 

Η Διοίκηση του Δήμου έκρινε ότι δεν συντρέχει λόγος έκτακτης συνεδρίασης ως εκ τούτου 

καταθέτω ως πρόεδρος του ΔΣ το θέμα προς συζήτηση και ενημέρωση στη συνεδρίαση 

λογοδοσίας. 

 

Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

 

Βασίλειος Ι. Σπανός 


